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Abstract (en)
In the device with a radiation generator (2) and a concave, one- dimensionally curved reflector (1), the reflector has the shape of a spiral (3) at least
in a preponderant part of its cross-section. It surrounds the radiation generator (2) by more than 360 DEG . The inner end section (4) has a clearance
from the zero axis (5), and the outer end section (7) overlaps the inner end section (4) to such an extent that only reflected radiation emerges from
the reflector. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Gerät zur Abgabe von Licht und ähnlicher Strahlung mit einem Strahlungserzeuger (2) und konkavem, eindimensional gekrümmten
Reflektor (1) hat der Reflektor zumindest in dem überwiegenden Teil seines Querschnitts die Form einer Spirale (3). Er umschließt den
Strahlungserzeuger (2) um mehr als 360°. Der innere Endabschnitt (4) hat einen Abstand von der Nullachse (5) und der äußere Endabschnitt (7)
überlappt den inneren Endabschnitt (4) so weit, daß aus dem Reflektor nur reflektierte Strahlung austritt.
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